
 

 

 

Zápis z 2. veřejného zasedání městského zastupitelstva v r. 2023 

konaného dne 30.03.2023 od 18,00 v besedním sále Spolkového domu 

 

 

Přítomni: Bc. Miroslav Nosek, Jiří Kněžourek, Ing. Vladimír Marek, Mgr. Stanislava 
Hlaváčková, Martin Hlaváček DiS., Břetislav Bican, Zdeněk Paulus, Tomáš Trnovský, Ing. 
Tomáš Kožíšek, Bc. Ondřej Machačka, Mgr. Veronika Kučerová. 

Veřejnost: 7 

Zapisovatel: Alena Jalová 

 

V 18,00 zahájil zasedání starosta Miroslav Nosek konstatováním, že jsou přítomni všichni 
zastupitelé a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Stanovení návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
Návrhová komise – Veronika Kučerová, Ondřej Machačka 
Ověřovatelé zápisu – Vladimír Marek, Zdeněk Paulus. 
 
Schválení programu veřejného zasedání 
Miroslav Nosek - z jednání programu se stahují body:  
 Nový územní plán  
 Vybudování domova se zvláštním režimem 

 oba budou projednány na nejbližším veřejném zasedání zastupitelstva 

 Nově zařazené body do programu jednání: 

 Závazné rozpočtové ukazatelé pro r. 2023 v podobě paragrafů 
 Návrh střednědobého rozpočtového výhledu pro r. 2024-2026 
 Rozpočet příspěvkové organizace Základní škola K. J. Erbena a Mateřská škola Korálka 

na r. 2023 
 Účetní závěrka Města Miletín za r. 2022 
 Závěrečný účet Města Miletín za r. 2022 
 Vyřazení pohledávek za f. Energie pod kontrolou 
 Nová směrnice o cestovních náhradách 
 Přijetí dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje na podporu sociálních služeb 



 Nový ceník pronájmu Spolkového domu č.p. 5 
 Žádost o dar na podporu Linky bezpečí 
 Odkoupení pozemku p. č. 253/1, k. ú.  orná půda o výměře 7144m2 Městem Miletín 
 Žádost o podporu – formou daru – na vydávání časopisu Pod Zvičinou 
 Smlouva o spolupráci s f. Dimatex v rámci sběru nepotřebného textilu 
 Druhé veřejné projednání návrhu Územního plánu města Miletín 
 Podání žádosti o dotaci od MAS Podchlumí na vybudování bezbariérového přístupu do 

domů s pečovatelskou službou 
 Podání žádosti o dotaci – relaxační a servisní místo pro cyklisty 
 Smlouva s f. Diakonie Broumov na sběr separovaného textilu 
 Termíny veřejnosprávních kontrol příspěvkové organizace Základní škola K. J. Erbena a 

Mateřská škola Korálka v r. 2023 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Návrh rozpočtu Města Miletín na r. 2023 
Za finanční výbor - Ondřej Machačka - zastupitelé navrhují schválit rozpočet na r. 2023 jako 
schodkový s příjmy 29.790.807,- Kč, výdaji 31.114.807,- Kč a financováním z bankovních 
účtů ve výši 1.324.000, - Kč. Návrh rozpočtu byl vyvěšen na úřední desce od 13.03.2023. 
Důvodem schodkového rozpočtu – plánované investice – rekonstrukce ul. Komenského, 
nákupy pozemků, na příjmové straně rozpočtu zatím nejsou získané dotace (vždy se tam 
objeví až dotace skutečně proplacené), schodek bude financován a kryt z bankovních účtů. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 

  

Závazné rozpočtové ukazatele pro r. 2023 v podobě paragrafů 
Ondřej Machačka – jedná se o osnovu pro účetnictví, zjednodušenou formu rozpočtu. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 

 
Návrh střednědobého rozpočtového výhledu pro r. 2024-2026 
Ondřej Machačka – výhled zveřejněn na úřední desce od 13.03.2023. 
Návrh: 2024 – příjmy 30.400.000,- Kč, výdaje 25.600.000,- Kč a úhrada dlouhodobých      
                       závazků (úvěru 2.050.232,- Kč) 
             2025 –  příjmy 29.200.000,- Kč, výdaje 26.350.000,- Kč, doplacení úvěru 850.000,-   
                        Kč 
            2026 – příjmy 29.400.000,- Kč, výdaje 26.500.000,- Kč, dlouhodobé závazky 0   
                        (splacené v r. 2025) 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 

Rozpočet příspěvkové organizace Základní škola K. J. Erbena a Mateřská škola 
Korálka na r. 2023 
Ondřej Machačka – návrh rozpočtu ve výši 2.055.100,- Kč. Škola 1.657.500,- Kč, Mateřská 
škola 397.600,- Kč. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 



 

Dotace spolkům města Miletín pro r. 2023 v celkové výši 450.000,- Kč 
Ondřej Machačka – spolky mohly tak jako každý rok zažádat o dotaci na svou činnost. 
Návrh ke schválení – Sdružení dobrovolných hasičů 35.000,- Kč, Mladí hasiči, 25.000,- Kč, 
Sportovní klub 240.000,- Kč, Divadelní soubor Erben 30.000,- Kč, MS Český červený kříž 
20.000,- Kč, MIRO Miletín 14.000,- Kč, MO Český rybářský svaz 30.000,- Kč, MotoTiger 
Team 16.000,- Kč, Společenství farníků Miletín 40.000,- Kč. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 

 

Účetní závěrka Města Miletín za r. 2022 
Ondřej Machačka – účetní závěrka zveřejněna se všemi svými náležitostmi. Hospodaření se 
ziskem cca 3.500.000,- Kč. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 

 
Závěrečný účet Města Miletín za r. 2022  
Ondřej Machačka – závěrečný účet vyvěšen na úřední desce od 14.03.2023, obsahuje 
všechny náležitosti, schválen bez výhrad. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Vyřazení pohledávek za f. Energie pod kontrolou týkající se faktur za elektřinu 
v celkové výši 132.193,- Kč do podrozvahy 
Ondřej Machačka – na základě doporučení auditu. Jedná se o přeplatky ze strany Města 
Miletín, nemá je kdo proplatit zpět, jelikož firma zkrachovala.  
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Směrnice o cestovních náhradách 
Ondřej Machačka – změna se týká „čl. 4 Stravné“, změna na doporučení auditorů. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Navýšení nájemného v obecních bytech dle Zák. č. 89/2012, § 2249 o 20% 
Ondřej Machačka – obec má ze zákona právo využít možnosti navýšení nájmu v nájemních 
bytech, k poslednímu zvýšení nájmů došlo 01.07.2020. Zastupitelstvo navrhuje vzhledem ke 
stávajícím výším nájmu využít maximálního možného navýšení, a to od 01.07.2023. 
Navýšení nájemného bylo porovnáváno i s celkovým navýšením inflace za poslední 3 roky, a 
to je vyšší než navržených 20%, proto tento návrh. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Přijetí dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje na podporu sociálních služeb ve 
výši 185.020,- Kč na r. 2023. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
Nový ceník autokempu Na Vyhlídce v Miletíně 
Ondřej Machačka - došlo k porovnání cen mezi miletínským kempem a okolními zařízeními, 
která provozují stejné služby – navrženo zavedení nového poplatku za povlečení, navýšení 



cen zastupitelstvo zdůvodňuje stále navyšujícími se náklady na provoz kempu. Zvýšení 
navrhuje zastupitelstvo následovně: za elektrickou přípojku k chatce ze stávajících 20,- Kč 
na 100,- Kč, nový poplatek za povlečení 60,- Kč, poplatek za vodu ze stávajících 20,- Kč na 
30,- Kč. Viz příloha č.  
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Nový ceník pronájmu Spolkového domu č.p. 5 
Ondřej Machačka – zastupitelstvo projednalo a navrhuje schválit nové ceny za pronájem 
Spolkového domu č.p. 5 dle přílohy č.  
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Žádost Linky bezpečí o podporu ve formě daru na činnost v r. 2023 
Ondřej Machačka – vloni poskytnut dar ve výši 1.000,- Kč, návrh zastupitelstva 1.000,- Kč. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Žádost Zemědělské akademie a gymnázia Hořice o podporu ve formě daru na vydávání 
časopisu Pod Zvičinou v r. 2023 
Ondřej Machačka – v loňském roce poskytnut dar ve výši 2.000,- Kč, návrh zastupitelstva 
2.000,- Kč. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Odkoupení pozemku p.č. 253/1 k.ú. Miletín, orná půda o výměře 7.144m2 Městem 
Miletín za cenu 100,- Kč/m2 
Miroslav Nosek – jedná se o pozemek před Miltexem, záměrem vybudovat na pozemku 
oddychový park, s majitelkou pozemku je domluven z její strany jeho prodej. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Smlouva o spolupráci s f. Dimatex CS, spol. s.r.o.  v rámci sběru nepotřebného textilu 
Miroslav Nosek – f. Dimatex vlastní v Miletíně jeden ze čtyř kontejnerů na textil, jde o 
bezúplatnou smlouvu. 
Hlasování  11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Druhé veřejné projednání návrhu Územního plánu města Miletín 
Miroslav Nosek – první veřejné projednání proběhlo na prvním letošním zasedání 
zastupitelstva 26.01.2023, od té doby přišly celkem 4 námitky k tomuto návrhu, adresované 
pověřenému stavebnímu úřadu v Hořicích. Celé znění o vypořádání s námitkami bylo 
přečteno, viz příloha č. s tím, že budou do nového územního plánu zapracovány. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Podání žádosti o dotaci od MAS Podchlumí na vybudování bezbariérového přístupu do 
domů s pečovatelskou službou v Miletíně – vybudování výtahu 
Miroslav Nosek – nejdřív by se zjistilo, zda je vybudování výtahu v pečovatelských domech 
technicky možné, poté by se o dotaci zažádalo. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se źdržel. 



 
Podání žádosti o dotaci na relaxační a servisní místo pro cyklisty  
Miroslav Nosek – jedná se o 85% dotaci, pokud by došlo k jejímu získání, projednalo by se o 
umístění místa. 
Ondřej Machačka – půjde požádat pouze o jedno místo nebo bude možno víc? 
Miroslav Nosek – prozatím zjistil, že se bude s největší pravděpodobností jednat o jedno 
místo, nicméně více podrobností bude teprve zjišťovat. 
Břetislav Bican – otázka na cenu 
Miroslav Nosek – 840.000,- Kč bez DPH. 
Hlasování 10 pro – 0 proti – 1 se zdržel. 
 
Podání žádosti o dotaci na rekonstrukci povrchu v části ul. Havlíčkova z dotačního 
titulu Ministerstva pro místní rozvoj 
Miroslav Nosek – vloni proběhla rekonstrukce části ulice Havlíčkova – „na Pláckách“ 
rekonstrukce kanalizace a vodovodního potrubí. Bližší informace ohledně dotace zatím 
nejsou známy.  
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Podání žádosti o dotaci na vybudování technické infrastruktury v ul. Lacinova 
z dotačního titulu Ministerstva pro místní rozvoj 
Miroslav Nosek – dotace by byla použita vybudování komunikace, chodníku, parkovacích 
míst a veřejného osvětlení. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Podání žádosti o dotaci na rekonstrukci chodníků v ul. Komenského z dotačního titulu 
Ministerstva pro místní rozvoj 
Miroslav Nosek – při blížící se rekonstrukci ul. Komenského bude Město Miletín platit 
náklady na vybudování chodníků , parkovacích míst, přeložek plynu, vody a svodu dešťové 
vody, dotace by byla využita právě na výše uvedené. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Bezúplatný převod pozemku p.p.č. 1309/20, k.ú. Miletín o výměře 402 m2 od 
Královéhradeckého kraje 
Miroslav Nosek – jedná se o pozemek pod vybudovaným chodníkem mezi Miletínem a 
Trotinkou. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Příkazní smlouva s f. Grantis Consulting s.r.o. o zajištění administrace projektu 
„Rekonstrukce učebny fyziky a chemie“ včetně zajištění bezbariérovosti v ZŠ K. J. 
Erbena v době jeho udržitelnosti viz příloha č. 
Miroslav Nosek – se získanou dotací na výše uvedený projekt musí být splněna i podmínka 
administrace projektu v době jeho udržitelnosti. f. Grantis Consulting s.r.o. zpracovávala i 
podání žádosti o dotaci. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 



 
Příkazní smlouva s f. Grantis Consulting s.r.o. o zajištění administrace projektu 
„Miletín – chodník podél silnice II/300“ v době jeho udržitelnosti viz příloha č. 
Miroslav Nosek – smlouva na zajištění administrace projektu chodníku v době jeho 
udržitelnosti. 
Hlasování 11 pro - 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Na vědomí  - ohlášení Města Miletín o poskytnutí finančního příspěvku na hospodaření 
v lesích v jeho majetku ve výši 72.000,- Kč Krajskému úřadu Královéhradeckého kraje 
Miroslav Nosek – informoval, že došlo k vysázení 2150 dubů a borovic a zakoupení 
oplocení, Město má nárok na proplacení. 
 
Členský příspěvek spolku Podzvičinsko v r. 2023 ve výši 6,- Kč za jednoho občana 
Miroslav Nosek – Miletín zakládajícím členem tohoto mikroregionu, ten poskytuje městu jak 
dotace, tak i materiály, informace. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Delegování zástupce Města Miletín na Valnou hromadu Vodohospodářské a obchodní 
společnosti Jičín, s.r.o., konanou dne 08.06.2023 
Stanislava Hlaváčková – zastupitelstvo navrhuje starostu, Miroslava Noska. 
Hlasování 10 pro – 0 proti – 1 se zdržel. 
 
Na vědomí  - vyhlášení veřejné zakázky „Stavební práce II/284 Miletín“ 
Královéhradeckým krajem dle přílohy  
Miroslav Nosek – týká se rekonstrukce ul. Komenského, první část rekonstrukce bude 
provádět VOS Jičín (kanalizace – dešťová i splašková + jednotlivé přípojky – od vjezdu do 
ul. Barbory Linkové až po vjezd k hasičárně, dál směrem k náměstí  už je kanalizace 
vybudována) 
od dubna do konce června. Další část bude rekonstrukce bude provádět Královéhradecký 
kraj 
(asfaltový povrch) spolu s Městem Miletín, práce budou probíhat do října. A právě tuto 
veřejnou zakázku bude vyhlašovat KHK. Veřejnost informovaná, obyvatelé ul. Komenského 
dostali dopisy do schránek, aktuální informace budou zveřejňovány po celou dobu 
rekonstrukce na vývěskách, na webu města, prostřednictvím rozhlasu. Objížďku schvaluje 
odbor dopravy v Hořicích – její podoba zveřejněná na internetu, na vývěsních deskách. 
Tomáš Kožíšek – dotaz na období v konání pouti 
Miroslav Nosek – rekonstrukce nebude mít žádný vliv na konání pouti, v době pouti je stejně 
ul. Komenského uzavřená 
Tomáš Kožíšek – je plánované parkování uprostřed náměstí? 
Miroslav Nosek – budou zakryty zákazové značky v okolí kostela, aby bylo umožněno 
parkovat auta tam, jak bude rekonstrukce postupovat a až se bude dělat asfaltový povrch a 
nebude možnost ani parkování u kostela, umožní se parkování na náměstí. Každopádně pouť 
bude.  
 



 
Podání žádosti o dotaci na IROP na úpravu veřejného prostranství – vybudování parků 
– realizace nového parku v ul. Lhotova  
Miroslav Nosek – projekt souvisí s již odsouhlaseným odkupem pozemku v ul. Lhotova před 
Miltexem, projekt už existuje. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Podání žádosti o dotaci na rekonstrukci Naučné stezky K. J. Erbena na MAS 
Podchlumí 
Miroslav Nosek – čerstvá informace o pravděpodobně možném poskytnutí dotace na již 
stávající naučné stezky. Bylo by dobré, aby bylo odsouhlaseno podání žádosti ještě před 
vyhlášením dotačního titulu. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Na vědomí – výsledek auditu hospodaření Města Miletín za r. 2022 
Miroslav Nosek – závěrečná zpráva o hospodaření zveřejněna na úřední desce. Hospodaření 
bez pochybení. 
 
Komunitní plánování rozvoje sociálních služeb v rámci Hořicka 
Miroslav Nosek – jedná se o projekt rozvoje regionálního partnerství v sociální oblasti na 
území Královéhradeckého kraje. Přečtena vize projektu. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí služeb ze dne 30.09.2013 mezi Městem Miletín a 
Diakonií Broumov o svozu textilu a  měsíční fakturací -  poplatkem 300,- Kč za svoz. 
Miroslav Nosek – Diakonie Broumov vlastní 3 kontejnery na textil umístěné v Miletíně, již 
nechce provádět tuto službu zdarma. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Veřejnosprávní kontroly Příspěvkové organizace Základní škola K. J. Erbena a 
Mateřská škola Korálka v r. 2023 
Ondřej Machačka – termíny v květnu a v listopadu r. 2023, přesné termíny bude finanční 
výbor konzultovat s paní účetní. 
Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdržel. 
 
Na vědomí – Oslavy 900 let Miletína 
Miroslav Nosek – v příštím roce se blíží výročí Miletína, oslavy plánovány na září, byl 
pozván prezident ČR, jedná se s fotbalovou asociací internacionálů – bývalých 
reprezentantů, p. Balihar připravuje a zpracovává podklady pro vydání nové knihy o historii 
Miletína. Celý rok budou probíhat akce k tomuto výročí. 
Stanislava Hlaváčková – 11.04.2023 od 18,00 je svolána schůzka do vinárny Sousedského 
domu – pozváni jsou zastupitelé, zástupci příspěvkových organizací, předsedové spolků a 
kdokoliv kdo přijde s jakýmkoliv nápadem, kdo projeví zájem o pomoc při organizaci, je 
zvána široká veřejnost, veškerá aktivita je vítána. 



 
Diskuse 

 paní x x x  x x – představila sebe i svého manžela, poprosila zastupitele, jestli by se 
jim mohli také představit. 

 
 
Návrh usnesení přečetl Ondřej Machačka a Veronika Kučerová. 
Usnesení ukončeno v 19,02 hodin. 
 
 
 
 
 
 
……………………………………….                        ……………………………………... 
         Mgr. Stanislava Hlaváčková                                              Bc. Miroslav Nosek 
                místostarostka                                                                      starosta 
   
 
 
 
 
  
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Vladimír Marek    ………………………………. 
 
 
                                 Zdeněk Paulus             ……………………………….  
 
 
 
 
 
 


